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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:1362 Flygskatten och driftsstöd till flygplatser i Norrland

Regeringen införde den 1 april i år en nationell flygskatt. Det ursprungliga 
förslaget kom att revideras i ett försök att mildra de negativa ekonomiska 
konsekvenserna av flygskattens införande. Som en del av detta framhölls att en 
summa pengar skulle avsättas till lokala och regionala flygplatser i Norrland 
som kompensation för flygskattens inverkan på deras intäkter.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Tomas Eneroth:

 

Hur mycket har regeringen betalat ut till icke-statliga flygplatser i Norrland i 
ökat driftsstöd till följd av flygskattens införande?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2018-05-28
Besvaras senast
2018-06-07 kl. 12.00


